
 

 

 

 

Twee artikel 41 vragen aan het college over de GAD 

 

Begin 2022 is het ophaalschema van de GAD aangepast. In eerste instantie werd door de GAD een plan 

voorgelegd dat daarna is aangepast door het verzet dat uit meerdere raden kwam. In het breed 

aangenomen amendement A21/99 sprak de Hilversumse gemeenteraad ook uit niet akkoord te gaan met 

de voorgestelde aanpassingen. Met de aanpassingen in de zienswijze die er door amendement A21/99 in 

kwamen, is vervolgens niets gedaan omdat er sprake was van een minderheidsstandpunt in het 

Algemeen Bestuur van de Regio (uw brief van 4 november 2021), en omdat het eerste plan inmiddels 

was achterhaald omdat er alweer een nieuw plan uit de Regio was gekomen. Zoals in dit tweede plan 

van de Regio van 2 juli 2021 (kenmerk 21.0004564) aangekondigd zijn de inzamelfrequenties als volgt 

aangepast: 

 

• Restafval naar tweewekelijks (was: driewekelijks) 

• Groente-, Fruit- en Tuinafval (GFT) naar tweewekelijks (was: wekelijks) 

• Plastic-, Metalen- en Drankverpakkingen (PMD) driewekelijks (as is) 

• Oud Papier en Karton (OPK) naar vierwekelijks (was: driewekelijks) 

 

In de GAD meter 2021 lazen wij dat de afvalscheidingspercentages in 2021 niet zijn verslechterd en op 

sommige punten zijn verbeterd, dat de hoeveelheid restafval is afgenomen en dat de klanttevredenheid 

is toegenomen. Dat is op zich goed nieuws, maar het laat de VVD-fractie wel met de vraag zitten wat de 

aangepaste inzamelfrequenties voor effect zullen hebben op deze cijfers. 

 

Het valt nu al op dat er bij OPK veel papier naast de bakken staat. Dit wordt meegenomen, met langere 

laadtijden tot gevolg. Dat, in combinatie met dat er nog steeds in de spits op ring- en radiaalwegen wordt 

opgehaald heeft nog met regelmaat ellenlange files tot gevolg, aangevuld met de nodige ergernis 

natuurlijk. Op het moment dat papier naast de bakken gezet wordt, komt het in ieder geval nog in de 

OPK-stroom terecht. Maar het gevaar bestaat, dat inwoners afvalstromen gaan mengen omdat ze het 

niet kwijt kunnen. Dat kan negatieve gevolgen hebben voor de kwaliteit van de afvalstroom, en dus voor 

de opbrengsten van de GAD omdat minder zuivere afvalstromen minder opleveren of meer nascheiding 

nodig hebben. 

 

Omdat we niet wederom verrast willen worden vragen we dan ook om een tussenstand over 2022 en 

nadere afspraken rondom laden in de spits.  

 

1. Kan het college bij de Regio nagaan wat de cijfers over de eerste 6 maanden van 2022 zijn v.w.b: 

 

• Groente-, fruit- en tuinafval (GFT)  

• Papier en karton  

• PMD 

• Fijn huishoudelijk restafval 

  

En hoe deze zich verhouden tot de eerste 6 maanden van 2021. 

 

2. Wil het college in navolging van motie M20/85 (wederom) met de GAD in gesprek gaan over het 

inzamelen van afval in de spits? Volgens uw antwoord dd. 27 mei 2021 wordt er op de volgende wegen 

geen afval ingezameld tijdens spitstijden: Joh. Geradtsweg, Insulindelaan, Diependaalselaan, Jan van der 

Heijdenstraat en Godelindeweg. 



 

 

 

Deze lijst van wegen is te beperkt; het betreft grotendeels alleen een deel van de buitenring. De 

binnenring, en de radiaalwegen zoals (niet limitatief) de Emmastraat, Larenseweg, Neuweg, Havenstraat, 

Lage Naarderweg, Vaartweg en Minckelersstraat staan er niet tussen, terwijl het laden van afval op die 

wegen ook voor overlast zorgt; met regelmaat staan er lange files vanwege een ladende GAD-wagen. We 

ontvangen hier nog steeds vaak klachten over van inwoners. Ter informatie: wij vragen aandacht voor 

dit probleem sinds oktober 2017. 

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 

Hidde Fennema, fractie VVD 


